
Spørsmål fra Tor Andreas Walhovd (SP): 
 

Hei, ønsker svar på om; 

1. Hvordan sikres ansattes sikkerhet i sitt arbeid på tak? Snømåking. 

2. Hvordan sikres lik mulighet for lik kursing/etterutdanning for ansatte? Blir dette sett på i 

større sammenheng eller kun på den enkelte ansattes avdelingen/budsjett. Slik at det er 

avhengig av snill leder og romslig budsjett?  

 

Vennlig hilsen 

Tor Andreas Walhovd 

 

 

Spørsmål fra Per Ole Lunde (SP): 

Ordfører.  

  

Jeg har følgende spørsmål som jeg ønsker besvart på kommunestyremøte den 20.02.2018. 

  

Angående driften av Korsvold Bo & Omsorgsenter.  

  

Vi har over lengre tid sett at presset på det kommunale omsorgstilbudet har økt. 

Antall eldre som trenger våre tjenester blir flere. En større andel av helsetjenestene skal 

utføres lokalt og utenfor sykehus. Kravet til å ta tilbake ferdigbehandlede pasienter fra 

sykehusene har også økt. 

  

I sum gjør dette at presset på vårt sykehjem Landmo har blitt stort. Kapasiteten har vært godt 

utnyttet og til tider har det vært overbelegg. 

  

Kan presset på Landmo bli mindre ved å opprette heldøgnsbemannede omsorgsboliger? 

  

Det har i lengre tid vært snakk om at Korsvold kan brukes til dette formålet. 

  

Hvor langt er planene med å realisere dette kommet? 

  

Vil kommunestyret snart bli forlagt seg en plan for denne bruksendringen? 

  

Vest Torpa, 16. februar 

  

Per Ole Lunde 

 

 

Spørsmål fra Anne Ingeborg Terningen (SP): 
 

Hei! Ut fra videre barnehagedrift og det som er bestemt jfr som følge av OU-prosessen, er det 

ønskelig med en orientering rundt Torpa Barnehage, Lundhaug på kommunestyremøte 

20.02.2018: 

 Barnetall/søkning nå og framover: 

*Hvordan er barnetallet pr.dags dato?  

*Hvordan ser søkningen ut for neste år mot søknadsfristen 01.03.2018 for Lundhaug? 



*Hvordan ser søkningen ut for de andre avdelingene i Torpa Barnehage? 

*Er det fulle grupper på Mariringen og Solheim? 

 Kommunikasjon/samarbeid: 

*Hvordan er kommunikasjon og samarbeid på avdeling Lundhaug nå med personalet , 

foresatte og ledelse i Torpa barnehage? 

 Tilsynsrapport: 

Det ble framlagt en tilsynsrapport for kommunestyret i desembermøtet: 

*Er det kommet noe tilsvar fra Fylkesmannen, og i så fall hva innebærer dette svaret ? 

*Er tilsynsrapporten lagt fram for Samarbeidsutvalget for Torpa barnehage? 

 Videre informasjon om barnehagedrift i N.Land: 

Etter hovedopptaket, er det ønskelig med en orientering om barnehagedekning, søkning og 

bemanning for neste barnehageår. 

 Mvh Anne I.Terningen 

  

 

 
 
 
 


